
 
 
 

Schriftelijke vragen wachtlijsten WMO-voorzieningen  
 
Afgelopen zomer bereikte onze fracties het bericht van verschillende kanten dat voor de Wmo-
voorziening hulp aan huis, geen capaciteit is in Haarlemmermeer. Inwoners die per direct een 
zorgvraag hebben en daarbij ondersteuning in het huishouden nodig hebben, kunnen deze niet in 
natura ontvangen van de gemeente. In plaats daarvan wordt er bij het keukentafelgesprek een 
inschatting gemaakt hoeveel uren zij nodig hebben, en krijgen zij hiervoor een geldbedrag om de 
zorg zelf in te kopen. Hierover hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van deze werkwijze? Zo ja, hoe lang wordt er al gewerkt op deze 
wijze?  

2. Heeft het college zicht op hoe lang deze werkwijze nog voortduurt? Wat gaat het college 
doen om de capaciteit van hulp aan huis te vergroten?  

3. Welke controle wordt er gepleegd op het daadwerkelijk laten uitvoeren van de hulp in huis?  
4. Wordt de tevredenheid van inwoners die alleen een geldbedrag ontvangen voor het zelf 

inregelen van hulp verwerkt in de klanttevredenheidsonderzoeken die vanuit de Wmo 
gepleegd worden? Zo ja, hoe kunnen het college en de raad dan onderscheid in de 
tevredenheid zien tussen de zorg in natura en de eigen zorg vanuit geld?  

5. Is het college het met GroenLinks en PvdA eens dat deze zorg zelf in laten kopen door 
inwoners, fraude en zwart (onderbetaald) werk in de hand werkt?  

6. Is het college het met GroenLinks en PvdA eens dat de zorg zelf regelen voor veel van deze 
mensen niet mogelijk is, en dat zij juist bij gebrek aan een netwerk of zelfredzaamheid, een 
beroep doen op het vangnet dat de Wmo van de gemeente Haarlemmermeer biedt? Is het 
college het met ons eens dat de gemeente hierin momenteel tekort schiet?  

 
Hartelijk dank voor de beantwoording,  
 
Kim van Goethem GroenLinks Haarlemmermeer 
Kim Denie PvdA Haarlemmermeer 


